



KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN

(Meals on board)

- ★ Depart by flight to the Enchanting Taiwan -
- * Upon arrival in Taoyuan International Airport, Check in Hotel.

TAOYUAN ~ TAICHUNG

- ~ Princess Annie's Garden
- ~ NANTOU

~ New Era Art Resort & SPA (Breakfast, Lunch, Dinner)

- * Shengxing Station is built entirely of wood in Japanese style without a single nail on each beam and has survived catastrophic earthquakes and beating rain for almost 100 years with only minor damage.
- * Head to Longteng Bridge, the big earthquake happened in 1935 caused severe damages to the bridge that left only with bridge piers.
- * Proceed to the 3rd largest city in Taiwan -
- * Proceed to Princess Annie's Garden is built with multi-layered European wood, taking visitors straight into a European landscape painting.(Apr : Osmanthus, May-Jun : Tung flowers viewing, subject to season and weather condition.)
- * Experience fruits picking : *Jun-Sep : Pear (Depending on the season)



* Proceed to Nantou. Check in New Era Art Resort & SPA, original function as a sculpture park exhibits stone carving and paintings.

- Castle
- ~ Sun Moon Lake
- ~ TAICHUNG
- ~ Feng Jia Night Market (Breakfast, Lunch)



- * Visit Lingzhi Specialty Centre.
- * Nina's Chocolate Fantasy Castle Through high-tech multimedia exhibition and interesting interactive device, tourists will understand the entire chocolate manufacturing process from raw ingredients to final products. With an exterior design of an European Castle, top-notch customized stone materials are imported all the way from Europe as the basic building blocks of Nina's Chocolate Fantasy Castle, which is both spectacular and appealing to the eyes.
- * Visit the biggest nature lake in Taiwan Sun Moon Lake. Have a boat ride to enjoy the panoramic view of the lake.
- *Wen Wu Temple: The temple to enshrine and worship Confucius, Guan Gong and Yue Faye.
- * Visit tea specialty center.



* Transfer to Feng Jia Night Market and have a chance to try out most of the famous local

Taichung Port Breakfast, Lunch, Dinner)

- * Proceed to Changhua, visit Changhua Roundhouse is the only one that is left in Taiwan. The housing stores three types of locomotives - steam, diesel and electric. The spreading rail tracks around the roundhouse looks like an open fan which was also name "Fan-Shaped Roundhouse". After a long journey each train will head back to the garage for regular maintenance and repair which also called "The Hotel of Locomotive".
- * Visit a beautiful glass Mazu temple.
- * Lukang Old Street is a collection of streets and aleyways full of vendors and food set among old Taiwanese houses and storefronts.
- * Specially arranged electric tricycle tour of Lukang Old Streets. Explore the sites of this authentic and historical trading town.
- * Lukang Lung-Shan Temple, Taiwan's most well-preserved Fujianese style architecture from the Qing dynasty.
- * Visit to Gaomei Wetlands: It has special soils mixed with mud and sand. Ecology here breeds diversified organisms of both plants and animals. Migratory birds can be sighted here during various seasons.
- * Mitsui Outlet Mall Taichung Port Central Taiwan's Largest Outlet Mall hosting approximately 170 stores mix of international, Japanese and Taiwanese brands such as NIKE, Adidas, The North Face, Columbia, CALVIN KLEIN, under armour etc and A Ferris wheel that will serve as an area landmark, offering panoramic views of the surrounding Taichung Port area

TAICHUNG ~ TAIPEI ~ Ximending ~ 101 Center

(Breakfast, Dinner)

- * Visit to Pineapple cakes specialty center.
- * Enjoy shopping in Ximending, the source of Taiwan's fashion, subculture and Japanese culture.
- * Visit to handicraft centre.
- * 101 Center the world's second tallest building. (Observatory platform on own expenses)



TAIPEI Free Day

(Breakfast)

* The day is free at leisure.



TAIPEI ~ KUALA LUMPUR (Breakfast) (Meals on board)

* After breakfast, transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur with happy memories and till we meet again!



- ★乘搭客机飞往宝岛台湾 —— 桃园。
- ★抵达桃园国际机场之后,入住桃园酒店。

桃园 台中 安妮公主花园 南投

~ 牛耳艺术渡假村

(早、午、晚餐)

- ★游览胜兴车站外观洋溢着浓厚的日据时代风 味,特殊的是胜兴车站这栋建筑不使用一根 钉子,经过近百年岁月却还能屹立不摇。
- ★前往拥有100多年历史的龙腾断桥,经历大 地震后如今只剩下桥墩供游客欣赏。
- ★安妮公主花园,是一处仿英式风格的乡野庭 园及建筑的休闲花园。园区内的一草一木、 景观造景,皆令人为之惊艳,宛若置身于皇 室贵族所拥有的秘密梦幻的空间花园般,有 着神秘的绮丽浪漫感。
- ★体验农场采果乐:台湾素有水果王国的美称 四季皆有生产,种类繁多,采果也成为了 台湾人最爱的旅游型态了, 不仅好吃好玩,还有农场 主人带着您一同了解水果 生态及生长过程。(16-9月份梨子)

依季节而定

★前往南投,入住牛耳艺术渡假村,一个集合 艺术文化休闲观光的渡假休闲中心。

南投

妮娜巧克力梦想城堡 日月潭

~台中逢甲夜市

(早、午餐)

- ★参观灵芝特产中心。
- ★ 南投埔里新亮点: 妮娜巧克力梦想城堡,藉 由高科技多媒体展演与趣味互动式设置, 让 游客了解巧克力从无到有的制作概念。外观 设计以欧洲古堡为概念,采用欧洲客制顶级 石材不但壮观又吸睛。走进城堡建筑内更像 极了哈利波特魔法城堡的氛围。
- ★游览山明水秀之避暑胜地 --- 日月潭国家 风景区。乘搭游船畅游日月潭湖, 从不同的 角度体验日月潭的美丽风光。
- ★参观文武庙。奉祀关羽、岳飞与孔子等文圣 人。庙宇以金黄色为主,巍峨耸立,气势非 凡,只得欣赏及品味。
- *参观茶叶特产中心。
- ★前往台中著名夜市--逢甲夜市:是全台湾 最大且最著名的观光夜市。逢甲夜市也有最 多创新有趣的小吃,如章鱼小丸子、蜂蜜柠 檬芦荟、可丽饼、胡椒饼及懒人虾等。



★前往彰化,参观彰化扇形车库,台湾古迹 为台湾铁道文化保存完善的珍宝,全台硕果 仅存。轨道由车库外展如一面扇子, 又称扇 形车库, 火车头经长距离奔驰后进入车库休 息、保养,因此扇形车库也又有「火车头旅 馆」之称。



- ★参观一座全由玻璃打造而成的妈祖庙~独特 奇妙美庙。
- ★鹿港老街感受鹿港古朴的小镇气息;品赏道 地的美食,虾猴、蚵仔煎、西施舌、凤眼糕 牛舌饼和面线糊等等。
- 体验三轮车由龙山寺出发至鹿港老街, 三轮 车伕们娓娓的向游客导览鹿港人文风情与历 史典故,带领游客们深入了解鹿港在地风俗 文化、民情与古迹。更让游客跟随着车伕 探索鹿港文化之美。
- ★鹿港龙山寺,五门殿的建筑设计让人印象深 刻,被列为国家一级古迹。
- ★高美湿地,拥有丰富的天然资源,是国内少 数几处雁鸭集体繁殖区之一。由于泥质及沙 质滩地兼具,加上与河口沼泽地带镶嵌在-起,孕育了丰富又复杂的湿地生态,以及目 前所知全台湾最大族群的云林莞草区。
- ★台中三井Outlet Mall 结合海洋旅游、时尚 生活与休闲娱乐功能, 为台湾首座海港型购 物商城, 更是中部最大Outlet Park, 设施 内汇集约约170间国内外知名品牌像是 NIKE, Adidas, The North Face, Columbia, CALVIN KLEIN, under armour等,与其他日系及台湾品牌等着你 血拼一番及约60米高的海景摩天轮更是台 中港新地标。

台中 台北~西门町 ~ 101大楼

(早、晚餐)

- ★参观凤梨酥特产中心。
- ★前往时下台湾年轻族群最爱的流行指标及购 物天堂--西门町。
- ★参观天禄展示馆。



参观世界第二高的大楼一台北101大楼 (观景台自费),并于101购物广场购物。



台北~自由活动

(早餐) ★全日自由活动。

台北~吉隆坡

(早餐) (机上便餐)

★早餐后,送往机场乘搭国际航班飞返吉隆坡 , 欢愉的行程和下次的相逢!